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WARRANTY  

Гарантии 

 

 

M.T.M. Srl guarantees that each item produced at its plant is without any processing or material 
defect. M.T.M. Srl warranty is then limited to retaking to perfect conditions the product which will 
be returned within 24+2 months from the date of manufacturing. This product should be 
returned with its whole pieces and carriage free. M.T.M. Srl technicians will judge if the product 
really has a production defect. The products will be returned to the Distributor together with the 
first available shipment or by other means of transport, but always at the Distributor’s charge. 
M.T.M. Srl declines all responsibility for damages caused to things or person due to a misuse of 
the said products. Furthermore, it declines all responsibility for any direct or indirect damages to 
things or people during or after the installation of its own products.  

 

Компания M.T.M. Srl гарантирует, что каждая деталь, произведенная на его заводе не 
является обработанной и не имеет материальных дефектов. Гарантия компании 
M.T.M. Srl  ограничивается сроками возврата  продукции,  24+2 месяцев от даты 
выпуска.  Данная продукция должна быть возвращена комплектной  и с оплаченной 
перевозкой. Техники фирмы решат, действительно ли продукция имеет 
производственный дефект. Продукция будет возвращена Дистрибьютору первым 
возможным транспортом, но всегда за счет Дистрибьютора. Фирма M.T.M. Srl не 
несет ответственности за повреждения нанесенные оборудованию или людям из-за 
неправильного использования данной продукции. Кроме того, фирма не несет 
ответственности за прямые и косвенные повреждения оборудования и людей во время 
и после установки своей продукции.  
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